
 

 

 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 19/9-2017. 

 

 

1.Økonomien ser fornuftig ud og vi forventer at gå ud af 2017 med et lille underskud. 

 

2.Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev gennemgået og man var tilfreds med 

    opfølgningen. 

3.De sidste hjemkøbte målere er blevet skiftet, og der er blevet bestilt yderligere 100 stk. 

   Nye målere. Samtidig har vi fået et nyt aflæsningssystem som er blevet integreret. 

4.Det blev besluttet at indhente tilbud fra 3 entreprenører på byggeri af kontorbygning ved vandværket. 

5.Da vi har problemer med vandtrykket ved levering af vand til ejendom på cementvejen, blev 

   det besluttet at omlægge vandledningen til større kapacitet. 

6. Der var ikke noget under eventuelt. 

  

     


